
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 28. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 111
Når ministeren på samråd i Fødevareudvalget 29. oktober 2014 roser svine-
branchen for at love at halvere forbruget af tetracyklin inden udgangen af
2015, har ministeren så taget højde for, at dette ifølge branchen selv forud-
sætter færre restriktioner på andre antibiotika, og at man ikke regner med, at
det samlede forbrug af antibiotika vil falde, som udtalt af direktøren for Vi-
denscenter for Svineproduktion, jf. http://www.dr.dk/Nyheder/Indland/
2014/10/21/075205.htm?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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